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§1 Öppnande av sammanträde mm 

 Ordförande Birgitta Dickson hälsade välkommen till dagens sammanträde och 

förklarade mötet öppnat. 

Till justerare av dagens protokoll utsågs Lars-Åke Davidsson. 

Dagordningen godkändes. 

Protokoll av den 2 september 2010 är justerat och läggs till handlingarna.  

  

§1a Ny skola i Vinsta 

Greger von Sivers presenterade sitt förslag till ny skola, ett teoretiskt 

företagsgymnasium. Skolan ska samverka med näringslivet och med 

organisationer. Eleverna går på praktik på förmiddagen och skolan från 
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eftermiddagarna. Detta arbetssätt gör eleverna mer förberedda inför yrkeslivet. 

En styrelse söks för skolan. 

Rådet tackade för presentationen. 

  

§2 Vällingby parkstad, förslag till detaljplan. Stadsdelsnämndens remissvar. 

 Förvaltningens remissvar och stadsdelsnämndens beslut ang detaljplan för 

Vällingby parkstad delades ut. 

Rådet är fortsatt positiva till byggförslaget och följer ärendet. 

  

§3 Hässelby-Vällingby – en miljöstadsdel. Grön hantverksby, aktuellt 

planeringsläge. Rådgivning i miljöfrågor 

 Planeringen av Gröna hantverksbyn har stannat upp på grund av påverkan av 

Förbifart Stockholm. Ett luftningstorn har flyttats närmare det aktuella området. 

Rådet önskade att frågan kunde lösas genom samplanering av detaljplanerna 

Hantverksbyn – Förbifarten. 

I anslutning till detta togs upp att Nya johannelund inte bör byggas ända intill 

Vinsta företagsområde. 

Brev från företaget Sustainia delades ut. Firman erbjuder kostnadsfri rådgivning 

i miljöfrågor. Brevet biläggs.  

  

§4 Vällingby city. Rapport från möte med Svenska Bostäder den 5 oktober 

 Birgitta Dickson, Bengt Roxne, Helen Jäderlund-Eckardt och Sven-Göran 

Södergren har träffat chefen för Svenska Bostäder och diskuterat ”flykten” av 

små företagare från Vällingby. Svenska Bostäder berättade hur det arbetar med 

företagen på olika arenor för att åstadkomma en aktiv kommunikation och 

dialog. Det meddelades även att Vällingby City går bra med en fördubblad 

omsättning i förhållande till innan ombyggnaden. 

Rådet fortsätter att följa frågan. 

  

§5 BID-projektet i Hässelby gård. Arbetsläge 

 Sven-Göran Södergren lämnade en lägesrapport över pågående arbete i BID.  

En vandring är genomförd för att se över belysningen ur ett trygghetsperspektiv. 

I huset där försäkringskassan låg förut flyttar en privat förskola in. 

Planering för allhus och bibliotek går vidare. 

Till nästa möte ges en längre rapport om BID. 

Rådet stöder projektet. 

  

§6 Rapport från Lobrå´s arbetsgrupp Näringsliv och centrumanläggningar 

 Rapport lämnades från Lobrås arbetsgrupp Näringsliv och centrum-

anläggningar; 

I Vinsta ökar antalet skrotbilar. 

I Vällingby city arbetar man med belysningen framför allt på torget. I Solurs-

parken är det problem med missbrukare och riktade insatser görs av polis och 

stadsdelsförvaltning. Julbelysningen tänds 19 november. 
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§7 Näringslivsrådets roll och uppgifter. Diskussion 

 Diskussion fördes utifrån utsänt underlag. 

Det är viktigt att rådet slår fast det övergripande målet för rådet, dvs fler 

arbetsplatser med kvantifiering angiven. 

Rådet ska även fatta bra beslut och alltid ha för ögonen: ”blir det bra för 

företagare?” 

Ett kvalitetsmål bör även sättas upp. 

Rådet beslöt att ge Birgitta Dickson och Sven-Göran Södergren i uppdrag att 

upprätta förslag till måldokument med utgångspunkt från dagens diskussion 

samt det utskickade materialet. Förslaget ska vara klart till tidig vår. 

  

§8 Planering för kommande företagarträff. Tidpunkt, former mm 

 Under våren ska Stockholm business region ta initiativ till ett möte om offentlig 

upphandling i Hässelby-Vällingby. 

  

§9 Aktuell information från Stockholm Business Region (SBR) 

 Jesper Ackinger presenterade ”Start up Stockholm” som är en samordning av 

verksamheterna nyföretagarcentrum och Innovation Stockholm och som har 

lokal på Drottninggatan. Målet är att göra det enklare att göra verklighet av sin 

affärsidé. 

Business clubs har också startat . De är nätverk för nya företag till vilka kopplas 

forskning om småföretag. 

En presentation av aktuell statistik kring konjunktur och företagande gavs samt 

en övergripande information om budget 2011. 

  

§10 Aktuell information från rådets övriga ledamöter 

 Staffan Lundmark meddelade att Hjälpmedelsinstitutet eventuellt kommer att 

flytta från Vinsta. Med anledning av detta fick Birgitta Dickson och Sven-

Göran Södergren i uppdrag att besöka företaget. 

  

§11 Övriga frågor 

 Påmindes om nästa möte torsdag 2 december. Ta då med din almanacka så 

vårens mötestider kan beslutas. 

________________________ 


